



碳中和认证证书

本证书证明：

震旦（中国）有限公司

注册地址：上海市嘉定区马陆镇申霞路 369 号

认证范围：

上海市嘉定区马陆镇申霞路 369 号生产与办公所产生的直间排放与间接排放

挪亚-NOA 根据 NOA QC OD- 91 《碳中和认证实施规则》发布本证书。

兹证明：

认证所依据的标准及规则：PAS 2060：2014、ISO 14068-1：2023

数据边界：2023 年 01 月 01 日至 2023 年 12 月 31 日

温室气体排放总量：2310.03 t CO₂ e

碳中和过程：震旦（中国）有限公司 2023 年度范围一、范围二温室气体排放量分别为 310.44t CO₂ e 和 1999.59t CO₂ e，其中范围二排放全部来自净购入电力（共 3337.100 MWh）。范围一使用核证减排量（CER）进行抵消，共计抵消 311t CO₂ e；范围二使用国际绿证（I-REC）进行抵消，共计抵消 3338MWh 的净购入电力排放。

认证证书编号：NOACFCN02050354-1

统一社会信用代码：91310000607413282W

证书签发日期：2024 年 08 月 30 日

认证经理



微信扫描上方二维码，
验证证书有效性。

本证书由挪亚检测认证集团有限公司提供。认证证书是否有效应登录本机构网站(www.noagroup.com)查询或微信扫描上方二维码查询。

挪亚检测认证集团有限公司

地址：中国·上海市闵行区联川路169号5幢二层 邮箱地址：info@noagroup.com



CERTIFICATE OF CARBON NEUTRALITY

This is to verify that:

Aurora (China) CO., Ltd

Registered Address: No.369 ShenXiaRoad Malu Town JiaDing District ShangHai

Certificate Scope: Direct and indirect emissions from production and office at No. 369, Shenxia Road, Malu Town, Jiading District, Shanghai

NOA issues this certificate accordance with NOAQC OD - 91
《Implementation Rules for Carbon Neutralization Certification》

This is to certify that:

Standards And Rules For Verification: PAS 2060 : 2014、 ISO 14068-1 : 2023

Data Boundary: 2023.01.01.to 2023.12.31.

Total Green House Gas Emissions: 2310.03 t CO₂ e

Carbon neutralization process: Aurora (China) CO., Ltd

The greenhouse gas emissions for Scope 1 and Scope 2 in 2023 are 310.44 t CO₂ e and 1999.59t CO₂ e, respectively, with Scope 2 emissions coming entirely from net purchased electricity (totaling 3337.100 MWh). Scope 1 uses Certified Emission Reductions (CERs) for offsetting, totaling 311 tonnes of t CO₂ e; Scope 2 uses the International Green Certificate (I-REC) to offset a total of 3338 MWh of net purchased electricity emissions.

认证证书编号: NOACFCN02050354-1

统一社会信用代码: 91310000607413282W

证书签发日期: 30.08.2024

认证经理



Please scan the QR code above by WeChat to check certificate validity.

This certificate is issued by NOA Testing & Certification Group Ltd. To verify the validity of certificate, please visit our website (www.noagroup.com) or scan the QR code above by WeChat.

NOA Testing & Certification Group Ltd.

Add. : 2F,Building 5,No.169, Lianchuan Road,Minhang District,Shanghai,China Email: info@noagroup.com